
 

Besluitenlijst Presidium 1 december 2020 Pagina 1 van 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig 

 

 

 

 

 

Afwezig 

 

Extra aanwezig 

 

1 december 2020 

19.30 uur 

Teams 

Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J. van de Beek 

(VVD), J. Schrijver (PvdA), J.Th. Kröger (JESS), W.P. Rijnders (SP), F.N.J. Jansen (D66), F. 

Teerink (Duurzaam Schagen), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), L.A.J. Riteco 

(GroenLinks), A.S. Groot (plv. Seniorenpartij), G.E.P. Meijer (griffier), mevrouw M. Teijema 

(verslaglegging) 

 

P.F.J. Vriend (Seniorenpartij) 

 

J. Luten (Noordkop Centraal), J. Wiskerke (CDA), S.J.A. van der Veek (Wethouder), M. van 

Deutekom (She Knows How)  

 

 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Toelichting She Knows How raadscommunicatie 

Mevrouw Van Deutekom van She Knows How geeft een toelichting op raadswebsite. De 

link naar de nieuwe website wordt doorgestuurd. Mevrouw Van Deutekom hoort graag 

of er nog op- en/of aanmerkingen zijn. 

 

4. Mededelingen 

Mededelingen voorzitter: 

- Er wordt een klankbordgroep samengesteld voor het Verkeersplan centrum 

Schagen. Aanmeldingen hiervoor kunnen naar de griffie. 

- Er komt een extra Oordeelsvormende vergadering op 5 januari a.s. voor het vervolg 

van de discussie woningbouw n.a.v. het Rekenkamerrapport. De heer Kröger zal 

contact opnemen met de portefeuillehouder om deze vergadering voor te 

bereiden. 

- Bij de Oordeelsvormende vergadering van 24 november is ingesproken door de heer 

Maarschall over houtrook. De voorzitter zorgt ervoor dat er een antwoord komt 

vanuit het college. 

 

Mededelingen Rekenkamercommissie: 

Op 20 januari is het groepsgesprek met de raad voor het onderzoek Schuldhulpverlening. 

 Nog niet alle fracties hebben gereageerd op de uitnodiging. De griffie zal de uitnodiging 

nogmaals mailen naar de fractievoorzitters. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering d.d. 13 oktober 2020 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

6. Openstaande toezeggingen 

Er zijn geen openstaande toezeggingen. 

 

7. Concept raadsbesluiten RKC-rapporten GGD en VN-verdrag Handicap 

Beide rapporten zijn behandeld in het college en voorzien van een bestuurlijke reactie 

(bestuurlijk wederhoor). 
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8. Concept raadsbesluit opvolging leden Rekenkamercommissie. 

 De heer Jansen heeft vragen m.b.t. selectiecommissie. De griffie neemt contact met 

hem op. 

 

9. Opstellen concept-agenda raad d.d. 15 december 2020 

 De agenda wordt doorgenomen. D66 komt met een amendement bij agendapunt 

“Bestemmingsplan Remmerdel”. Hierdoor zal deze geplaatst worden bij de 

bespreekstukken. Afgesproken wordt dat de RKC-rapporten en de opvolging leden 

Rekenkamercommissie als hamerstuk behandeld worden. 

 

 De heren Rijnders, Vonk en Riteco zullen niet deelnemen aan de discussie en 

besluitvorming bij het agendapunt “Accommodatiebeleid” i.v.m. hun voorzitterschap 

van betrokken verenigingen. 

 

10. Evaluatie raadsvergadering d.d. 27 oktober en 3 november 2020, Oordeelsvormende 

vergaderingen d.d. 24 en 25 november en beeldvormende/informatieavonden 

Brandweer (26 oktober), Jeugdzorg (2 november), Omgevingsvisie (16 november), 

Rechtmatigheidsverklaring (30 november), RRN adviserende vergadering (12 november), 

RRN beeldvormende vergadering jeugdzorg (26 november) 
 Raadsvergadering 27 oktober 2020: 

- Gesproken is over de plaatsing op de agenda van interpellatieverzoeken, de eindtijd 

van de vergadering en het gebruik van de chat. 

 

Oordeelsvormende vergaderingen 3 november 2020: 

- Gesproken is over het aanvangstijdstip (17.00 uur), het plaatsen van de Algemene 

Beschouwingen op de website en het niet meer gelijktijdig behandelen van een 

tussentijdse rapportage en de begroting om meer gelegenheid te hebben voor 

debat over de begroting. 

 

Oordeelsvormende vergadering 24 november 2020: 

- Helaas was er een storing m.b.t. de uitzending. Hierdoor is de vergadering later 

gestart. 

- De discussie m.b.t. het rekenkamerrapport Woningbouw in Schagen werd een 

algemene discussie die meer tijd vergde. Hierdoor heeft de voorzitter besloten een 

extra Oordeelsvormende vergadering te beleggen op 5 januari a.s. zodat dit punt 

alle benodigde aandacht kan krijgen. 

 

Oordeelsvormende vergadering 25 november 2020: 

- Vergadering ving aan met de vraag over de adviezen van adviescommissies. Deze 

behoren bij de stukken te zijn gevoegd. 

- De insprekers zijn goed betrokken bij de behandeling van de diverse agendapunten. 

- Goed online-debat. Online debatteren gaat steeds beter. 

 

Informatieavond brandweer (26 oktober): 

- Helaas problemen met de techniek (ondanks vooraf testen). Gelukkig is het 

uiteindelijk wel gelukt het filmpje te tonen. 

- Niet alle beantwoording kon gegeven worden zoals is gedaan. 

 

Beeldvormende vergadering Jeugdzorg (2 november): 

 Geen op- en/of aanmerkingen. 

 

 Omgevingsvisie 16 november 2020: 

 Geen op- en/of aanmerkingen. 

 

 Beeldvormende vergadering Rechtmatigheidsverklaring (30 november): 

- Heel technisch. 

- Heel interessant. 

 

RRN adviserende (12 november) en beeldvormende vergadering (26 november): 

 Geen op- en/of aanmerkingen. 

  

11. Evaluatie vergaderstructuur 

De evaluatie wordt uitvoerig besproken. Het volgende is in meerderheid duidelijk 

geworden: 

- Rondje langs bij de fracties door de griffier is erg gewaardeerd. 
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- Beeldvormende vergaderingen op locatie, indien mogelijk, worden wel op prijs 

gesteld. 

- Wisseling van deelnemers aan de Oordeelsvormende vergadering moet mogelijk 

blijven. 

- Zorg voor een goede uitloop mogelijkheid van de Oordeelsvormende 

vergaderingen. 

- Denk aan de eindtijd. 

 

De heer Meijer zal een raadsvoorstel/-besluit maken voor de raadsvergadering van 15 

december a.s. Dit stuk wordt geagendeerd als hamerstuk. 

 

12. Openbaarheid presidium 

De heer Kröger wijst erop dat het presidium een openbare vergadering is waarbij ook 

vaak de pers aanwezig is. In het presidium wordt heel vrij en open gesproken. Hij vraagt 

iedereen zich hier bewust van te zijn. 

 

De voorzitter geeft aan dat dit ook geldt voor het tutoyeren van elkaar. Zij vraagt verder 

de pers prudent om te gaan met hetgeen besproken wordt in het presidium. 

 

13. Kerst attentie steunfractieleden 

Ieder jaar krijgen de steunfractieleden een kerst attentie welke de fractievoorzitters 

uitreiken. Vanwege corona is het idee dit jaar om een kerstkaart te sturen met een VVV-

bon. 

 

 Het presidium kan zich hierin vinden. 

 

14. Lidmaatschap Vereniging van Raadsleden 

De heer Kröger geeft aan dat er de mogelijkheid is om collectief lid te worden. Na een 

uitvoerige discussie constateert de voorzitter dat er wisselend gedacht wordt over wel of 

niet collectief lid worden. Afgesproken wordt dat de link om lid te worden wordt 

doorgestuurd. Iedereen kan besluiten individueel lid te worden. Dit wordt vergoed vanuit 

het opleidingsbudget van 2021. 

 

15. Raadsrapportage Omgevingsdienst 

Er is een verslag gemaakt van het overleg GR Omgevingsdienst NHN en raadsleden 

Schagen. De heer Kröger stelt voor deze ter kennisname te sturen aan de RRN. 

 

De voorzitter zal er voor zorgen dat het verslag wordt verzonden aan de voorzitter van 

de agendacommissie van de RRN. 

 

16. Rondvraag 

De heer Jansen wil weten of de klankbordgroep Accommodatiebeleid nu is afgerond. 

De voorzitter geeft aan dat deze klankbordgroep nu inderdaad is afgerond. Op 25 

januari a.s. is er een avond over de sport. Wellicht dat hierna opnieuw iets wordt 

opgestart. 

 

Mevrouw Bredewold pleit n.a.v. het ongeluk op de N248 ervoor om gezamenlijk actie te 

ondernemen. 

De voorzitter geeft aan dat dit ongeluk en de brief n.a.v. van dit ongeluk in het college is 

besproken. Het college zal richting de provincie reageren, ook namens de raad. 

 

De heer Van de Beek vraagt aandacht bij de handhavers voor mensen die om 

medische redenen geen mondkapje kunnen dragen. 

De voorzitter geeft aan dit mee te nemen naar het veiligheidsoverleg. 

 

17.  Sluiting 

 

  

Griffier,                                           De voorzitter, 

 

 

De heer G.E.P. Meijer                       Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 


